
1 
 

 

 

 

 

Protokoll til fellesrådsmøte 

 

Tidspunkt: 08.06.2023, klokken 18:00 – Majorstuen kirke 

 

Deltakere: 

St. Hanshaugen Knut Johannes Erstad 

Domkirken Otto Christian Rø – med talerett, ikke stemme- og 

forslagsrett 

Fagerborg Forfall 

Frogner Kaare Framstad 

Bygdøy Hans Magnus Borge 

Uranienborg Forfall 

Gamlebyen og Grønland Forfall 

Vålerenga Forfall 

Kampen Ingen representant 

Torshov/Lilleborg Lasse Bjølgerud – forlot møtet etter sak F22/23 

Sagene/Iladalen Forfall 

Paulus/Sofienberg Oddrun Remvik 

Sinsen Forfall 

Hasle Kristin Tyvold 

Bakkehaugen/Majorstuen/Vestre Aker Forfall 

Grefsen Ole Herman Fisknes 

Ris Sivert Angel 

Røa Forfall 

Nordberg Harald Bugge 

Ullern Kristian Kragøe Andresen, vara  

Sørkedalen Forfall 

Maridalen Forfall 

Skøyen Forfall 

Voksen Forfall 

Østre Aker og Haugerud Eli Solberg 

Ellingsrud og Furuset Hartvig Opsjøn 

Høybråten, Fossum og Stovner Kirsten Antonie Jensen Landsverk 

Tonsen Jon Petter Hagen 

Grorud Bjørn Erik Schjerverud 

Nordstrand Randi Kippenes Megard 

Holmlia Dag-Eirik Lannem 

Manglerud Svanhild Fauskrud 

Ljan Forfall 

Hauketo-Prinsdal Forfall 

Oppsal Johan Hindahl  

Klemetsrud/Mortensrud Forfall 

Bekkelaget/Ormøy Forfall 

Lambertseter Borgny Vestli 

Bøler Forfall 

Prost oppnevnt av biskop Elisabet Yrwing Guthus 

Bystyrets representant Carl Morten Amundsen 
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Fra administrasjonen: 

Kjetil Haga - kirkeverge, Andreas Seierstad – økonomisjef,   

Astrid Holmsen Krogh – assisterende kirkeverge (r), Trine-Lise Wefald - HR-sjef 

Åpningsord ved Oddrun Remvik 

Ved møtets begynnelse ble det avklart at Otto Christian Rø stilte som representant fra 

Domkirken sokn. Han ble innvilget talerett, men ikke stemme- og forslagsrett. 

 

Opprop: 

Antall stemmeberettigede:  22 ved starten av møtet 

    21 fra sak F23/23 

Saker: 

 

Sak F 18/23 - Godkjenning av innkalling og saksliste.  

Vedtak: Godkjent 

Sak F 19/23 - Godkjenning av protokoll fra møte i Fellesrådet 20.04.23. 

Vedtak: Godkjent 

Sak F 20/23 - Protokoll fra møter i Hovedkomiteen 20.04.23 og 23.05.23.  

Til referatet fra møte i Hovedkomiteen 23.05.23: 

- På opplisting av deltakere står det at Kirsten Landsverk møtte som medlem i 

Kontrollkomitéen. Det er ikke korrekt. Hun sitter i evalueringskomitéen. 

Dette blir rettet i protokollen. 

- Mandat for kontrollkomitéen forberedes til behandling i fellesrådet 12.10.2023. 

 

Vedtak: Protokollene ble tatt til orientering med de endringer som er beskrevet over. 

Sak F 21/23 – Økonomisk status pr. april og revidert budsjett 2023 

Økonomisjefen og kirkevergen orienterte. 

KfiO har fått gjennomslag for 20 mill fra kommunens reviderte budsjett for 2023.  

Midlene er tildelt Trefoldighetskirken, G-regulering av pensjon og lønns- og prisvekst ut over 

forutsetningene fra desember. 

Det er også lagt inn en tildeling til Trefoldighetskirken på 30 mill de to neste årene. 

Kommunens representant gav honnør til administrasjonen i KfiO. 

Dialogen med kommen har en saklig linje som inngir troverdighet og skaper tillit. 
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Vedtak: 

Regnskapsrapport pr.2023 april tas til orientering. 

Budsjett 2023 for drift og investering revideres slik det fremkommer i saksdokumentet. 

Det tas forbehold om endelig vedtak i Oslo Kommunes budsjett. 

 

Sak F 22/23 – Godtgjøringer i KfiO 

Hovedkomiteen behandlet sak om godtgjøringer i sak H 33/23, og det ble her foreslått at 

godtgjøringer skal framkomme som et eget avsnitt i regler og reglementer for KfiO. 

 

Oddrun Remvik fremmet forslag om et nytt punkt 5: Møtehonoraret indeksreguleres årlig 

etter konsumprisindeksen. Dette fikk full tilslutning. 

 

Vedtak: 

1. Leder av kontrollkomitéen godtgjøres med 15 % av sats for leder av fellesrådet per år. 

2. Leder av valgkomitéen godtgjøres med 5 % av sats for leder av fellesrådet per år. 

3. Medlemmer av valgkomitéen og kontrollkomitéen godtgjøres med samme sats per møte 

som medlemmer av Hovedkomitéen. 

4. Alle endringer gjøres gjeldede fra og med 01.07.23. Muntlig avtale inngått i 2021 av 

tidligere kirkeverge om honorar for leder av kontrollkomitéen tilsvarende som for 

nestleder i fellesrådet opphører 30.06.23. 

5. Møtehonoraret indeksreguleres årlig etter konsumprisindeksen. 
 

Sak F 23/23 – Kirkelig organisering, sak KR 50/23 

Dag-Eirik Lannem innledet og viste til oppsummering fra møte i nettverk for fellesrådsledere. 

Nettverket foreslår at saken forkastes slik den nå foreligger. De mener at saken ikke er godt 

nok utredet, at mye er uklart og at noen elementer bryter med loven. 

Kirkevergen orienterte om at det arbeides med felles IKT-løsninger for hele kirken.  

Det er bred enighet om å fokusere på fellesløsninger og økt samhandling. 

Det ble stilt spørsmål om denne saken har vært drøftet mellom de fire store byene.  

Både fellesrådsleder og kirkeverge bekreftet at det blir gjort. 
 

Det ble stemt over hvilket hovedsynspunkt som skal formidles fra KfiO på innspillsmøtet i 

regi av bispedømmerådet 14.06.23. 

Forslag 1: 

Kirkerådets forslag til vedtak i sak KR 50/23 tas til etterretning. 

Momenter fra Fellesrådets drøfting tas med til innspills-møtet for Oslo bispedømme 14. juni. 

Forslaget fikk 1 stemme. 
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Forslag 2: 

Kirkelig fellesråd gir følgende innspill på innspillsmøtet for Oslo bispedømme 14. juni: 

Kirkelig fellesråd i Oslo ber om at Sak KM 5/23 avvises og at det jobbes videre med utvikling 

og samhandling ut fra dagens kirkeordning. 

Forslaget fikk 20 stemmer. 

Vedtak: 

Kirkelig fellesråd gir følgende innspill på innspillsmøtet om kirkelig organisering for Oslo 

bispedømme 14.06.23: Kirkelig fellesråd i Oslo ber om at Sak KM 5/23 avvises og at det 

jobbes videre med utvikling og samhandling ut fra dagens kirkeordning. 

 

Sak F 24/23 – Kirkevergen orienterer 

-Kirkevalg 2023, kirkevergen orienterte om status og videre forberedelser. 

-Overføring av gravplassforvaltning til Oslo kommune 

Statsforvalter har bestemt at fomell ansvarsoverføring trer i kraft 01.01.24. 

De praktisk-administrative konsekvenser for KfiO blir små og er i hovedsak knyttet til 

behandling av regulerings- og klagesaker. Det gjenstår å avklare eiendomsforhold til 

gravplassene. Dette ligger ikke som en forutsetning i Statsforvalters beslutning om overføring 

av myndighet. Fellesrådet kommer tilbake til denne saken.  

Det gjenstår en avklaring mht årlig kommunal overføring mellom Gravplassetaten og KfiO på 

6,4 millioner. Dette vil inngå i budsjettdrøftingene med kommunen for 2024. 

 

Sak F 25/23 – Eventuelt  

Ingen saker meldt. 

 

 


